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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A vármegye- és országbérletről" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Május  1-től  vezette  be  a  Kormány  az  vármegye-  és  országbérleteket.  Az  intézkedéstől  a
tömegközlekedés  fellendülését,  az  autók  kevesebb  használatát  remélték.  Ezzel  kapcsolatban
kérdezném Önt.

1. Eddig hány vármegye- és országbérletet értékesítettek?

2. Ez összesen mekkora bevételt generált?

3. Vármegyénként hány fős utazóközönséget sikerült bevonnia a kormányak?

4.  Eddig  mennyi  pénzt  költött  el  a  Kormány  a  bérletek  vásárlásának  lehetőségét  bemutató
hirdetésekre?

 

Előre is köszönöm válaszát!

 

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2023.08.02.

 


